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VALORACiÓ DE LA PRESIDENTA
Encetem una nova temporada amb noves il-lusions i nous objectius per assolir. Enguany, la Junta s'ha

plantejat com a objectius principals dos fets importantíssims per a la colla.
En primer lloc, poder oferir a la colla a finals de temporada un projecte digne i real de local. I fins

i tot si s'escau tenir ja comprat un local, encara que no fos possible assajar
per la necessitat de fer-hi reformes. Es tractaria, doncs, de la primera fase

d'aquest projecte.
En segon lloc, dinamitzar la vida interna de la colla organitzant

activitats obertes tant als membres de la colla com a la ciutat de Granollers.
La finalitat de dites activitats és fer ambient de colla i que tots aquells que
participen fent castells no comparteixin només aquesta afició sinó que
també es relacionin per les seves afinitats en el temps de lleure (esport,
cuina, fotografia, ... ). D'aquesta manera farem que la nostra colla sigui gran
i oberta a tothom.

A part d'aquests punts objectius prioritaris, ens queden encara

altres objectius per acomplir ja que com és ben sabut, el treball de la Junta'
consisteix a elaborar projectes que es duen a terme a llarg termini. Dins

d'aquest àmbit, hi podem incloure el fet d'acabar de legalitzar la colla, el

que significa, d'entre altres, aprovar els estatuts abans de final de temporada.
Tots els actes exposats anteriorment els podríem dirigir encara cap

a un objectiu futur molt més concret i que és la celebració del 10è aniversari
Olga Alcaide - presidenta de la colla la temporada que ve i quina millor manera per celebrar-ho que

fer-ho estrenant local i tenint la colla legalitzada i econòmicament fluent.
Així doncs, colla, continuem treballant com fins ara i fem que la colla sigui cada cop més gran.

Ànims i endavant!

Olga Alcaide-presidenta

Quan la gent que fa possible aquesta revista em va demanar que fes l'article que esteu llegint, vaig pensar
que seria fàcil escriure quatre ratlles fent una petita valoració del que portem de temporada, les meves

impressions, etc ... La veritat és que ara estic assegut davant l'ordinador i la cosa no és tan fàcil.
Durant tots aquests mesos, des del principi de temporada fins ara, han passat moltes coses, sobre les

quals hauríem de reflexionar i aprendre molt.
Vam arrancar la temporada cap allà al mes de febrer amb la il.lusió de fer com abans millor castells de
vuit, i encarar-nos cap a la torre de vuit...
D' aquella il.lusió inicial ens vam trobar ràpidament amb la realitat que tots coneixem i hem viscut als

assajos i les actuacions: poca canalla, alguns membres del tronc amb cansament "psicològic" i un índex
de lesions brutal (la majoria extracastelleres). Tot això ha condicionat moltíssim la progressió i evolució
tècnica dels castells.
De la poca canalla a l'assaig, la conclusió que n'hem de treure és el que ja sabem de fa temps i que hem

portat a la pràctica poques vegades. No ens podem despertar el mes de febrer, per buscar i preparar la
canalla de la temporada. Aquesta feina ha de ser contínua, el treball ha de ser d'un any per l'altre, i
sobretot una feina de tota la colla.
Quant al cansament de la gent, crec que és una situació normal en una colla que com la nostra ja porta

Icert temps funcionant i a qui ara ja toca renovar-se, tant pel que fa a la gent que fa anys que són als
castells, com pel que fa a la gent que fa anys que són davant la colla.
Tot i els entrebancs és ara quan hem de demostrar que som una colla amb aspiracions d'afrontar els

grans reptes que tenim davant, i no em refereixo exclusivament als tècnics, sinó també els que ens

plantegem per consolidar-nos com una associació; evidentment, estic parlant del local.
Hem donat mostres en aquest sentit. L'Ascenció ha estat sempre un punt d'inflexió dins de la nostra

temporada. I aquest any no ha de ser menys. Escric aquest article a dues setmanes de les Fires l'Ascenció
i probablèment quan el llegiu ja hauran passat. Espero que per l' Ascensió ens demostrem a nosaltres
mateixos que som una gran colla, que podem sortir-nos-en, d' aquests problemes i de molts més. Almenys
així ho crec jo i espero que vosaltres també.

Jordi Oliveres-cap de colla
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